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Sadjerejcem na znanje. 
Mnogovrstne skušnje pri sadjereji uče nas , da je 

veliko bolje presajati drevesca v jeseni nego spomladi. 
Priporočale so in govorile so v tem smislu tudi že „No

vice". V svojej drevesnici imam še veliko 6 - 8 let starih 
in že cepljenih drevesic, b r u š e k , j a b e l k , tudi d iv 
j e g a k o s t a n j a i. dr. CeDa vsem je jako majhna. 
Kdor tedaj izmed bralcev „Novic" potrebuje eno ali 
drugo sorto omenjenih drevesic, prosim, naj se blagovoli 
oglasiti ali osebno ali pismeno pri 

J o ž e f u J a r c u (Martanu) 
v Medvodah pri Ljubljani. 


